
 عًهيت نتسٓيم ٔرنك يؤتًتت عًهيت انى انتقهيذيت انعًهيت يٍ انًطاعى في انطعاو طهب عًهيت بتحٕيم سُقٕو انُظاو ْزا في

بهغت يبشيج َظاو باستخذاو ٔرنك انًيزاث، بعض اضافت ٔايضا انطهب،  php خاصت داخهيت شبكت خلال يٍ انيّ انٕصٕل يتى 

 طهب يٍ انزبٌٕ سيتًكٍ حيث. ٔانًحاسب انًطبخ يع انًطعى طألاث عهى انًٕجٕدة انهٕحيت  الأجٓزة تشبط بانًطعى

ّٕل. نٓا انًشافقت ٔانًششٔباث انًقبلاث ٔاختياس سغبتّ، حسب يكَٕاتٓا ٔتخصيص انٕجباث  انًطبخ إنى رنك بعذ انطهب يح

انًبيعاث عٍ تقاسيش نّ سيقذو حيث انًطعى يذيش خذيت عهى سيعًم كًا انزبٌٕ، قبم يٍ اختياسِ تى يا حسب نتجٓيزِ  

This system will automate the ordering procedure in the restaurant to simplify it, also to add 

some other features. This will be done by using local host intranet that connects tablets on 

tablets to send orders for kitchen and accountant. Which will give the customer the abliliy to 

order the meals and to customize it as he went and to pick the appetizer drinks, and all the 

other things related to the meal. After the order procedure, the order will be transferred to the 

kitchen to prepare it, as the system will also provide reports of sales to the manger. 


